
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 20. december 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 399 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL). 

 

Spørgsmål nr. 399:  

” Sundhedsstyrelsen er blevet bedt om at lave et serviceeftersyn af den offentligt 

finansierede alkoholbehandling med afrapportering i tredje kvartal 2019. Har 

ministeren modtaget rapporten, og vil ministeren i så fald oversende rapporten til 

udvalget?” 

 

Svar: 

Sundhedsstyrelsen har i 2019 foretaget et servicetjek af alkoholbehandlingsområdet. 

Dette fremgår af vedlagte orienteringsbrev til Sundheds- og Ældreudvalget fra den 

30. september 2019. Det fremgår ligeledes af brevet, at servicetjekket desværre blev 

forsinket med tre måneder i forhold til den oprindelige tidsplan således, at Sundheds-

styrelsen ville afslutte servicetjekket inden udgangen af 4. kvartal 2019.  

 

Sundhedsstyrelsens servicetjek af alkoholbehandlingsområdet er afsluttet og Sund-

heds- og Ældreministeriet modtog det inden udgangen af 2019. Servicetjekket er ef-

ter intern behandling i ministeriet i dag blevet oversendt til Sundheds- og Ældreudval-

get, og jeg ser frem til at drøfte servicetjekkets konklusioner og forslag med jer. 
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